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Plats Bistro Fusion Alceahuset
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Utses att justera

C Janfluiver
"Sara Säkfinen

Sekreterare

Michaela AS ~

Ordforande
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Närvarolista

Närvarande Funktion

Michaela Fletcher

Mattias Lindow

Sofia Almgren

Staffan Erlandsson

Lisa Tingström

Kommunstyrelsens ordförande (M)

Kommunstyrelsens vice ordf (L)

Kommunstyrelsens 2:e vice ordf (S)

Kommundirektör

Ordförande Näringsliv- och

arbetsmarknadsnämnden

 

 

Claude Schaffert Ica Maxi

Maria Rosendal Humana

My Rosenkoff CityCon
 

Simon Palmqvist Företagarna (Österåker)

 

 

Bengt Ekehult Fair Marin

Carin Björnestam Handelsbanken

Johan Waern Roslagsglas
 

Viveca Forsell Ljusterö företagarförening

 

 

Mattias Wassen * Qpeople

Mikael Ekberg Fredsborgsskolan

Erik Josefsson Skärgårdsutvecklare
 

Ann- Catrin Skogström *

Pontus Gustafsson

Sara Salminen

*via Teams
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Minnesanteckningar Näringslivsrådet Österåkers kommun
2024-01-17

1.

O
e

6.

Kommunstyrelsens ordförande Michaela Fletcher hälsar alla välkomna och

öppnar Näringslivsrådets möte

Ny sammansättning av Näringslivsrådet från 1 januari 2024 samt snabb

presentationsrunda av deltagarna.

Ordförande Närinoslivs- och arbetsmarknadsnamnden Lisa Tingstrom
Oo fe

presenterar nämndens ansvarsområde och uppdrag.

Pontus Gustafsson presenterar Österåkers kommuns digitala tvilling och

funderingar kring potentiella användningsområden. En separat hemsida för

tvillingen släpps till våren.

Erik Josepson, näringslivsutvecklare, informerar om att den nuvarande

Naringslivsstrategi ar fran 2017 och föreslår att näringslivsrådet gemensamt

tar fram förslag till en ny naringslivsstrategi. Kommunens övergripande mål

ska vara grunden och Erik tar fram ett nytt förslag som kan passera

naringslivsradets medlemmar innan formellt beslut tas.

Laget runt — aktuella frågor:

Bengt Ekehult- tuffa tider efter pandemin. Ca 1500 båtar, 65-70 pers

arbetar på marinan.

Carin Björnestam- många nya företag, banken måste prioritera befintliga

kunder.

Johan Waern- framtiden just nuser dyster ut, byggsektorn är belastad

vilket drabbar Roslagsglas i förlängningen.

Mikael Ekberg- ca 90 anställda, vi har kontakt med socialtjänsten kring

elever som vi är bekymrade över. Skolan har kontakt med polisen i

förebyggande arbete.

BARNEN SKA INTE VARA I CENTRUM!

Wiveca Forsell- Allmant försiktigt positivt.

Maria Rosendahl- 54 platser, ca 120 medarbetare totalt. Svårigheterna ar

att rekrytera och behålla kompetenta medarbetare. Kanske ska vi erbjuda

en annan typ avtjänst, servicebiträde eller liknande som kanhjälpa till med

övriga arbetsuppgifter som inte är personnära?

Claude Schaffert- har haft en bra start, utmaningarna är hyreskostnaderna
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som är koppladetill KPI. Vi har haft 3 elavbrott sen vi startade, vilket har

varit bekymmersamt. Vi har för lite el i våra laddstationer för elbilar.

Kompetensförsörjning är en utmaning, ofta är vi den första arbetsgivaren.

Planer på att minska matsvinnet finns.

Problem med stölder av dyrare varor.

Simon Palmqvist- fastighetsbranschen ser positiv ut. Företagarnas

medlemsantal har ökat.

Mattias Wassen- det finns stort behov av rådgivning.

7. Kommande möten 2024:

18 april kl. 8-10,

28 augusti kl. 8-10,

6 novemberkl. 8-10

8. Övriga frågor

Inga övriga frågor hanns med den här gången.
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